



Dokumentdatum: 2024-11-11

Utskriftsdatum: 2024-11-16

**ARKTIS PROGRAMFÖRENING**  
**PROTOKOLL VECKOMÖTE**

**§ 1. MÖTET ÖPPNAS**

Mötet öppnas kl. 12:02

**§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE**

Fredrik Selin vald till ordförande  
Isabella Backman vald till sekreterare  
Simon Andersson vald till justerare

**§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET**

Mötet finnes behörigt

**§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR**

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

**§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET**

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

**§ 6. NÄRVARANDE**

Styrelse: Fredrik Selin, Ida Karlsson, Isabella Backman, Karolina Lundin, Nellie Hansen, Simon Andersson, Suzette Finne

Medlemmar: Olivia Biström, Henrik Willamo

**§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING**

Ändringar har gjorts under diskussion

**§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING**

Dagordning fastställd

**§ 9. RAPPORTERING**

**- Ordförande**

- SBN-möte
- Serveringsansvarig utbildning
- Styrelsemöte



Dokumentdatum: 2024-11-11

Utskriftsdatum: 2024-11-16

- Teambuilding
- Service point

**- Vice ordförande**

- Teambuilding med STEN
- Mejlat Penstore
- Mejlat Maria
- Intresseanmälan Skiss- och ritkit
- Julkalendern quiz
- Delat ut skalstockar, endast sex stycken kvar att lämna ut :)
- Musikquiz
- Godkänt föregående mötesprotokoll
- Fyllt i julkalender ideèr

**- Ekonomiansvarig**

- Kommunicerat till infoansvarig om information för utlämning av de skalstockar som finns kvar
- Antal medlemmar under teknologkåren
  - TCARA: 206 medlemmar
  - THSBG: 5 medlemmar
- Fyllt i julkalender idéer
- Fyllt i formulär inför teambuilding
- Uppföljning fadderprojekt bidrag: hitta inget i min mejlkorg.

**- Utbildningsansvarig**

- Skickat ut kallelse till programrådsmöten
- Fyllt i julkalender idéer

**- Eventansvarig**

- Fyllt i julkalender idéer
- Fyllt i formulär inför teambuilding
- Släppt biljetter till sittning
- Mailat CMYK
- Varit på teambuilding med S.T.E.N

**- Resansvarig**

- Kontaktat Cape Wild
- Kontaktat Treehouse
- Fyllt i ideer till julkalendern



Dokumentdatum: 2024-11-11

Utskriftsdatum: 2024-11-16

**- Informationsansvarig**

- Fixat länkar i bion + följande inlägg/reels:
  - Titanic
  - Sveriges ingenjörer
  - Skiss- & ritkit
  - Tröjor
  - 93% vill ha (43 pers tot)
    - 52% gamla (25)/48% nya (23)
    - Ett förslag från DM

**- Administrationsansvarig**

- Teambuilding med STEN
- Fyllt i ideer till julkalendern
- Lagt upp tidigare mötesanteckningar på Arktis hemsida

**- Näringslivsansvarig**

- Delat ut skalstockar
- Möte med mitt utskott
- Fastställt detaljer inför workshop med Sveriges ingenjörer
- Skapat och publicerat event på hitract
- Fyllt i julkalender idéer

**§ 10. DISKUSSION**

Sittning

- Lunchmöte med STEN, imorgon tisdag, 2024-11-12
- Hittills har vi sålt 27 biljetter

Hemsida

- Fredrik har tittat lite på hemsidan och ska fortsätta

Julkalendern

- På onsdag ska gruppen delas upp i två för att påbörja luckorna till julkalendern.
- Alla ansvarar för sina förslag till julkalendern.

Pyssel: Fredrik, Karolina,

Baka: Nellie, Suzette, Isabella



Dokumentdatum: 2024-11-11

Utskriftsdatum: 2024-11-16

Geofika nu på fredag 2024-11-15

- På onsdag ska Suzette, Nellie och Isabella baka inför geofikat.

Arktis teambuilding 29/11, kan alla? Dubbelkolla.

Fråga: Är det okej att använda Arktislogga med tomteluva till Spotify Musikquiz?

- Det går bra att använda loggan med tomteluva.

Återkoppling; fadderprojektet, pengar, SBN, antal träffar krav  
Recap Måndagsmöte med Geostyret

- Punkten lyftes under mötet.

Info om Skiss- och ritkit

- Maria är kontaktad
- 21 ansökningar har kommit in
- Tanken är att få ner kostnaden till ca 1000 kr

ARKtivistetskväll nu på onsdag 13/11?

- Inget är utlagt, den kommer inte att bli av

## § 11. ÖVRIGA FRÅGOR

Mail angående skalstockar

- Vi kan dela ut under geofikat

Mögelhus märken - efterfrågas

- Fredrik mailar om det samtidigt som han mailar om märkena till sittningen.

Notering, ska arkarnas låt uppdateras för att bli mer aktuell?

Det ska vi fundera vidare på och vi skulle kunna lägga ut något inlägg på Instagram för att få in fler idéer.

Programtröjor

- Hälften vill ha samma och andra hälften vill förnya trycket.
- Skulle vi kunna göra en limited edition tröja



Dokumentdatum: 2024-11-11

Utskriftsdatum: 2024-11-16

§ 12. **BESLUT**

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är måndag 18 november kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12:44